

Title (en)
FASTENING UNIT.

Title (de)
EINHEIT FÜR ZUSAMMENBAU.

Title (fr)
UNITE D'ASSEMBLAGE.

Publication
EP 0274473 A1 19880720 (EN)

Application
EP 86906980 A 19861110

Priority
SE 8505329 A 19851112

Abstract (en)
[origin: WO8702961A1] A fastening unit comprising two holding parts (5, 6), each insertable in a respective seating (2, 2') being provided with a slit (3), said holding parts being interconnected by articulated links. At least one holding part (6) comprises two spaced-apart blocks (7, 8) that, one after the other, can be inserted in one and the same seating (2') and that are interconnected by a bolt element that can be accommodated in the same seating as the blocks, by the means of which the blocks can be approached to respectively distanced from each other in order to on one hand in a releasing position, keep the two holding parts (5, 5') at a comparatively large distance from each other and, on the other hand, in a fastening position, force the holding parts closer to each other whilst clamping two associated seatings (2, 2') against each other.

Abstract (fr)
Une unité d'assemblage comprend deux parties de fixation (5, 6), pouvant chacune être insérée dans un logement correspondant (2, 2') muni d'une fente (3) et reliées l'une avec l'autre par des liens articulés. Au moins une partie de fixation (6) comprend deux blocs espacés (7, 8) pouvant l'un après l'autre être insérés dans un seul et même logement (2') et étant reliés par un élément à boulon pouvant être placé dans le même logement que les blocs, ce qui permet d'approcher ces derniers à une distance respective telle que, d'une part, dans une position de désassemblage, les deux parties de fixation (5, 5') sont maintenues relativement éloignées l'une de l'autre et, d'autre part, dans une position d'assemblage, ces mêmes parties sont maintenues étroitement proches l'une de l'autre, pendant que les deux logements associés (2, 2') sont serrés l'un contre l'autre.

IPC 1-7
B63B 35/38; E04B 1/40

IPC 8 full level
B63B 35/38 (2006.01)

CPC (source: EP)
B63B 35/38 (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8702961A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)
WO 8702961 A1 19870521; CN 1007337 B 19900328; CN 86107682 A 19870617; EP 0274473 A1 19880720; SE 454582 B 19880516;
SE 8505329 D0 19851112; SE 8505329 L 19870513

DOCDB simple family (application)
SE 8600512 W 19861110; CN 86107682 A 19861112; EP 86906980 A 19861110; SE 8505329 A 19851112